

KENYATAAN TENDER

Pembekal/kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) dan Tenaga Nasional Berhad (TNB) adalah dipelawa untuk menyertai sebutharga terbuka bagi kerja-kerja seperti berikut: -

No. Tender	Keterangan	Kategori	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tarikh Tutup Dan Masa	Tempat Dokumen Tender Dijual & Tempat Serahan
RFx No.: 4000048065	PERKHIDMATAN JURUSELAM KOMPETEN UNTUK PEMERIKSAAN STRUKTUR, PEMBERSIHAN ALUR MASUK DAN PANDU ARAH KAPAL PENGOREK DI HADAPAN ALUR MASUK UNTUK TEMPOH DUA (2) TAHUN BAWAH SELIAAN STESEN-STESEN JANAKUASA CAMERON HIGHLANDS (SSJCH)	<ul style="list-style-type: none"> • Berdaftar dengan TNB. • Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Kod: 221002/221006/221010/221104 atau 221109 • Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri (CIDB) Gred: G3/G4 Pengkhususan – CE04/CE06/CE16 	RM 500.00	21 Mei 2024 (5 petang)	TNB SUS Portal (Sistem E-tender)
<p>1. Taklimat Tender dan Lawatan Tapak:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Tarikh: 13 Mei 2024 (Isnin) • Masa: 10:00 pagi • Lokasi: Dewan Residensi, TNB Habu <p style="margin-left: 20px;">i. Petender yang ingin menyertai tender ini DIWAJIBKAN hadir taklimat tender dan lawatan tapak seperti di atas. Petender tidak dibenarkan untuk menyertai tender sekiranya tidak menghadirkan diri pada taklimat tender dan lawatan tapak. Rekod kehadiran akan diambil.</p> <p style="margin-left: 20px;">ii. Petender hendaklah menyemak dokumen tender di dalam tender sebelum menghadiri taklimat tender.</p> <p>2. Terma & Syarat:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Petender dikehendaki mematuhi syarat kategori CIDB/KK seperti di atas. • Petender dikehendaki membaca dan memahami keseluruhan butir-butir yang terkandung di dalam dokumen tender sebelum mengisikannya. Petender yang membuat kesilapan dan tidak mematuhi mana-mana klausa dalam dokumen tender boleh menyebabkan tawaran mereka tidak akan dipertimbangkan. 					

	<ul style="list-style-type: none">• Petender dikehendaki mengikuti syarat-syarat mandatori ini untuk memasuki tender dan ketidakpatuhan akan menyebabkan penyertaan tender ini ditolak. <p>3. E-TENDER:</p> <ul style="list-style-type: none">• Ini adalah tender/sebutharga elektronik di bawah pelaksanaan Supply Chain Management System (SCMS) dan dokumen tender hanya akan diperolehi secara online.• Tender ini hanya boleh disertai oleh vendor/pembekal/kontraktor TNB yang telah mendaftar sebagai Supplier Self-Service (SUS Supplier).• Bagi vendor/pembekal/kontraktor TNB yang belum lagi mendaftar sebagai SUS Supplier, sila layari link di bawah bagi urusan pendaftaran sebagai Vendor TNB https://www.tnb.com.my/doing-business-with-tnb/suppliers/• Bagi vendor/pembekal/kontraktor TNB yang telah berdaftar di dalam SUS tetapi tidak di jemput untuk menyertai tender tersebut pihak vendor/pembekal/kontraktor boleh menghubungi pegawai seperti di bawah:<ul style="list-style-type: none">a) Muhammad Faizal bin Tumar (017-5653130) faizal.tumar@tnb.com.myb) Shalina binti Samsudin (010-8938038) shalina.samsudin@tnb.com.my <p>Pembelian dokumen tender adalah secara atas talian (online) melalui portal SUS.</p> <ul style="list-style-type: none">• Sila hubungi SCMS Service Desk untuk sebarang pertanyaan dan bantuan teknikal bagi e-tender Supply Chain Management System (SCMS) Service Desk E-mail : ssdproc@tnb.com.my• Ini adalah tender/sebutharga elektronik. Petender boleh membuat bayaran tender secara atas talian. Panduan pengguna bagi petender boleh didapati melalui laman sesawang TNB atau link ini: https://www.tnb.com.my/announcements/tender-fee-online-payment-via-supply-chain-management-system-scms• Vendor/pembekal/kontraktor TNB boleh memuat turun dokumen tender setelah bayaran dilaksanakan. Tenaga Nasional Berhad tidak terikat untuk menerima sebarang tawaran tender atau tawaran terendah atau menyatakan alasan untuk menolak sebarang tender, serta tidak bertanggungjawab ke atas sebarang kos yang ditanggung oleh petender. <p>4. Sebarang pertanyaan mengenai Spesifikasi Tender / Item / Tender boleh dibuat kepada: (Mandatori)</p> <ul style="list-style-type: none">• Nama: 'Ammar Taqi bin Borhan• Telefon No: +6013-344 4186• Email: ammar.borhan@tnb.com.my
--	--

Notis Keperluan e-Tender / RFx:

- Dokumen tender hanya boleh diperolehi secara dalam talian, tiada penjualan dokumen tender di kaunter TNB.
- Keterangan lanjut mengenai penyertaan tender dan bayaran tender dalam talian, sila layari laman web SRM: <https://www.tnb.com.my/doing-business-with-tnb/suppliers/supplier-relationship-management>
- Pembayaran tidak akan dikembalikan.
- Penyerahan manual atau salinan akan ditolak.
- Pembekal/kontraktor yang telah mendaftar dalam Supplier Self Services (SUS Supplier) sahaja yang boleh menyertai

tender ini.

- Semua sijil yang berkaitan mesti dikemaskini dalam Portal SUS bagi melayakkan penyertaan tender.

Tenaga Nasional Berhad tidak terikat untuk menerima tender yang terendah atau mana-mana tender, dan tidak perlu memberikan apa-apa alasan untuk menolak mana-mana tender, dan tidak akan bertanggungjawab terhadap apa-apa kos yang ditanggung oleh para petender yang menyertai tender ini.

Semua pembekal/kontraktor TNB sedia ada yang ingin menuntut SST dengan TNB mesti menghantar salinan surat Jabatan Kastam Diraja Malaysia ke Unit Pendaftaran Pembekal TNB melalui e-mel kepada SST-Vendor@tnb.com.my

Borang TA/1/2020